
Aalsmeer, Amstelveen 18 Mei 2021 
 
 
Geachte heer Van Tol, 
 
Met verbazing nam ik kennis van uw e-mail.  
 
Vorige week ontving ik het informele verzoek van de ledenraad aan de leden die aanwezig waren bij 
de informele vergadering van 19 maart jl. om actief deel te nemen aan de informele vergadering van 
20 mei a.s. Daarop heb ik reeds op 14 mei per mail gereageerd.  
 
Vervolgens heeft vanochtend een bespreking met u plaatsgevonden, waarin u onze e-mail van 14 mei 
passeerde.  U gaf aan dat u bepaalt wie aanwezig zijn en wie niet. Daarmee was de kous af en hebben 
wij aangegeven dat we dan niet deel zullen nemen aan de informele vergadering van 20 mei a.s.  
 
Waarom u deze e-mail vervolgens stuurt is mij niet duidelijk. U kent ons standpunt daarin, zoals ook 
verwoord in de mail van 14 mei jl. 
 
Los daarvan is uw uitnodiging veel te laat en ontbreekt een agenda bij uw uitnodiging. Daarmee is voor 
ons ook niet duidelijk welk doel u c.q. de ledenraad nastreeft met het uitnodigen van initiatiefnemers 
op de locatie. Zolang u daar geen duidelijkheid in verschaft, zien wij helemaal geen reden om op uw 
uitnodiging in te gaan. 
 
Daarbij komt dat de ledenraad in al haar wijsheid heeft besloten om per saldo niet te beslissen op het 
meer subsidiaire verzoek. Voor de goede orde: het meer subsidiaire verzoek luidt: 
 
Besluiten om in dit kader de adviestaken uit te oefenen als bedoeld in artikel 28.3 van de statuten, 
zowel richting de directie van FloraHolland als richting de raad van commissarissen en de directie te 
verzoeken om de besluiten als bedoeld in hoofdstuk 3 van dit verzoek en de daaraan aanverwante 
besluiten in te trekken en (opnieuw) te werken aan besluitvorming ter zake de onderliggende 
problemen, waarbij er daadwerkelijk draagvlak is onder leden en stakeholders in de sector en 
waarbij leden vrije keuzes houden en FloraHolland geen dwingende positie inneemt.  
 
Dat de ledenraad vervolgens besluit om een informele vergadering te beleggen, kan ik niet goed 
plaatsen.  Wat het houden van een informele vergadering, terwijl er al veel sessies én de informele 
vergadering van 19 maart jl. hebben plaatsgevonden, nog verder moet bijdragen aan de 
besluitvorming door de ledenraad, kan de ledenraad niet uitleggen.  
 
Voor het overige verwijs ik naar alle vragen die zijn opgenomen in het verzoekschrift en de 
pleitaantekeningen. Al die vragen zijn nog steeds niet beantwoord, noch door de directie, noch door 
de raad van commissarissen, noch door de ledenraad. Ik verzoek u al die vragen tijdens de informele 
vergadering van 20 mei a.s. één voor één te behandelen. Als u daadwerkelijk recht wil doen aan de 
verzoekers, is dat het minste dat u kunt doen (en wat u als voorzitter van de ledenraad al lang had 
moeten doen).  
 
 

Met vriendelijke groet, 

Namens groep de “noodrem” 

 

 

PGM van Adrichem 

 



 
Bijlage: 
 
Email van 14 mei j.l. 
 

 
 
Van: Rémi van Adrichem / RM PLANTS  
Verzonden: vrijdag 14 mei 2021 11:09 
Aan: Arnoud van der Knaap <arnoud@noordpoel.nl> 
Onderwerp: Vergadering 20 mei 
 
Beste Arnoud, 
 
De “noodrem / petitie groep” heeft gevraagd om audits op de bekende punten.  
Gezien deze audits buiten het mandaat van de LR vallen worden deze niet uitgevoerd en heeft de LR 
het initiatief gestart om een ledenvergadering te organiseren. 
De noodrem/petitie groep heeft hier niet om gevraagd. Het onzerzijds dan nogmaals gaan toelichten 
van de petitie is daarmee eigenlijk onzinnig geworden en schept naar onze mening zelfs mogelijk 
verkeerde verwachtingen bij de deelnemers van de vergadering, er zal immers toch niets mee gedaan 
worden. 
Geheel los daarvan hebben we reeds op 19 Maart j.l. in een formele vergadering met de LR alles 
toegelicht en aansluitend in de online sessies.  
 
Desondanks zijn we bereid om in het belang van de coöperatie a.s. donderdag richting Den Haag te 
komen om “live” aanwezig te zijn, en onze bijdrage te leveren aan een goede vergadering. 
 
Voorwaarde: 
Wij krijgen bij aanvang van de vergadering als eerste 5-7 minuten spreektijd.  
Deelnemers onzerzijds: Martin Hogeboom, Gert Ubink, Ad Dekkers en Robin Jongkind ( als 
gevolmachtigde van RM Plants ) gezien ik door persoonlijke omstandigheden niet aanwezig kan zijn. 
 
Groet 
Rémi 
 

mailto:arnoud@noordpoel.nl

